
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice VI/2022 

 
Termín: 21.09.2022 v 18:30 hod. 
Místo:  KD Obec Olešnice 
Přítomní:  zastupitelé: Zdeněk Šich, Martin Deči, Radomír Salaba, Mgr. Radek Čermák, Miloš Marek, 

Jiří Hovorka, Dana Ševrová, Vojtěch Marek, Tomáš Franců 
 
 dle prezenční listiny  
Omluveni:  xxx 
 
Hosté:  
    
Schůzi řídí: starosta Zdeněk Šich 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Radek Čermák, Dana Ševrová 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
   
Program: 

1) Rozpočtové opatření č. 3/2022 
2) Dotace – info výstavba hasičské zbrojnice 
3) Stavební akce 
4) Ostatní agenda obce 

Schválení programu: PRO 9  ZDRŽ. 0  PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

• Žádost o dotaci na výstavbu hasičské zbrojnice byla podána 
• Rekonstrukce střechy OU probíhá 

 
Starosta obce přivítal zastupitele v novém roce a zahájil 6. Zasedání v roce 2022. 

1) Rozpočtové opatření č. 3/2022 
ZO bylo předloženo rozpočtové opatření č. 3/2021 
Příjmy:   237 556,00 
Výdaje:  237 556,00 
Financování:                 0,00 

Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2022 
 
2) Dotace – info výstavba hasičské zbrojnice 

Starosta obce informova ZO o tom, že byl kontaktován osobou řešící dotace s tím, že v rámci podání žádosti o dotaci 
jsme splnily dané podmínky. Prozatím jsme podmínky dotace splnili. Pokud bychom dotaci obdrželi, měla by obec 
obdržet cca 4 500 tis. Kč.  
V rámci této záležitosti starosta obce nechal zaktualizovat rozpočet na nové ceny v rámci aktuální doby. Rozpočet je 
cca 15 900 tis. na stavbu budovy + cca 1 000 tis. na ostatní vícepráce (přípojky, plocha atd.) Rozpočet cca 17 mil. Což 
by pro obec znamenalo dofinancování cca 10 mil. což je v rámci rozpočtu obce a také narůstajících nákladů na 
energie velmi náročné až nereálné. Obec je schopna ze svých zdrojů profinancovat cca 2,5 mil a zbylou část úvěrem, 
který by měl být ale přiměřený, aby ho obec byla schopna ze svého rozpočtu splácet. Starosta obce navrhuje snížení 
rozpočtu – snížení rozsahu stavby. P. Deči uvádí, že dle informací z jednání obdržel informace o tom, že projekt naší 
obce na hasičskou zbrojnici se hasičskému sboru líbí z hlediska možnosti případně k využití jako evakuačního centra. 
P. Deči představil ZO návrh zmenšené hasičské zbrojnice na cca 25 m2. Starosta obce tak tedy shrnul, že by bylo 
vhodné projekt upravit tak aby se rozpočet vešel do cca 10 mil. Což by obec byla schopna financovat. 
Zásadní otázka je tedy, zda skutečně obec bude hasičskou zbrojnici stavět a druhá otázka je v jaké míře. 
Starosta obce informoval ZO o tom, jaké jsou možnosti úvěru a splátek.  
ZO se závěrem dohodlo o tom, že se prozatím začne připravovat snížená verze celého projektu a finální rozhodnutí 
by mělo zůstat na novém ZO, protože se jedná o velký závazek pro obec. 
 
 
 
 
 



3) Ostatní agenda obce 
Fasáda prodejna – je dokončena přední strana prodejny, zrušení výlohy a nahrazení okny. Nyní je třeba dokončit na 
této stěně fasádu. Barva fasády – pouze z přední strany se provede natření šedou a bílou barvou.  
 

4) Smlouva o poskytnutí dotace Mikroregion 
Mikroregion Český Ráj zaslal obci smlouvu na dotaci – spoluúčast na projektu – zvýšení kvality života občanů 
Mikroregionu Český Ráj. Celkový rámec pořízeného vybavení byl 159 684,- Kč. V rámci této dotace se pořídily stany, 
výčepní pípa a sekačka vše pro potřeby občanů obce Olešnice. Obec Olešnice se na pořízení podílí 50% tedy částkou 
79 842,- Kč, která bude poukázána na účet MR Český Ráj dle smlovy. 

Hlasování:  PRO 9 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje podpis smlouvy o poskytnutí dotace s MR Český Ráj a pověřuje účetní aby provedla převod 
finančních prostředků po podpisu smlouvy. 
 
 
 
Usnesení: 
ZO schvaluje: 

1/VI/2022 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2022 
2/VI/2022 
ZO schvaluje 
ZO schvaluje podpis smlouvy o poskytnutí dotace s MR Český Ráj a pověřuje účetní aby provedla převod 
finančních prostředků po podpisu smlouvy. 
 

 

ZO neschvaluje: 
Xx 
 
ZO ukládá: 
Starostu obce podpisem smlouvy o dotaci. 
Účetní provedení převodu finančních prostředků na MR Český Ráj 
 
 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 20:00 hod.. 
 
 
Ověřovatelé: Dana Ševrová ……………………………………………….. 
  
 Mgr. Radek Čermák ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


